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1. Analiza uspjeha i vladanja učenika na kraju šk.god.2010./2011. 

 

Školska psihologinja Silvana Čelan i ravnateljica Mirjana Jerčić upoznali su nas sa ocjenama 

iz uspjeha i vladanja na kraju šk.god.2010/2011. Isto tako upoznati smo i sa pohvalama i 

izrečenim pedagoškim mjerama, kao i sa izostancima opravdanim i neopravdanim. U raspravi 

je stavljen naglasak  na veliki broj kako neopravdanih tako i opravdanih izostanaka naročito 

među učenicima od 5-8 r. Zaključeno je kako je  potrebno što više apelirati na svijest i savjest 

kako učenika tako i roditelja  kako bi se općenito broj izostanaka smanjio. Uočen je i veliki 

broj učenika pa i čitavih razreda sa  ocjenom iz vladanja uzoran. Predloženo je da se na razini 

škole pa i čitave struke donesu jasniji i precizniji kriteriji za ocjene iz vladanja jer sa 

sadašnjim kriterijima moguće je da učenik za isto ponašanje kod jednog nastavnika ima jednu 

ocjenu iz vladanja a kod drugog drugu. Školska  psihologinja  nam  je i predstavila  rezultate 

samovrednovanja koje je provedeno prošle godine među učenicima, roditeljima i 

nastavnicima. 

2. Uloga roditelja u radu škole 

 

Predsjednik Vijeća roditelja je uputio dobronamjernu kritiku roditeljima učenika prvih razreda 

zbog slabe posjećenosti predavanja za roditelje učenika prvih razreda koje je škola 

organizirala u suradnji sa NZJZ Splitsko-dalmatinske županije na početku ove školske godine. 

Odaziv je bio ispod 10%. Naglašena je i potreba većeg sudjelovanja roditelja u radu škole kao 

i aktivnija uloga roditelja i na roditeljskim sastancima kao i na sastancima Vijeća roditelja. 

Predloženo je da se na roditeljskim sastancima traže prijedlozi za rad Vijeća roditelja kako bi 

Vijeće imalo više poticaja i prijedloga za svoj rad. Ravnateljica je zamolila pomoć od roditelja 

koji imaju znanja i volje pomoći u uređenju školskog vrta da se jave nastavnicima koji vode 

brigu o školskom vrtu (Ćaleta, Vrkić i Banić). 

3. Sigurnost djece u školi i na putu do škole 

 

Ponovo je naglašena potreba stalnog upozoravanja djece na opasnost prelaska Vukovarske 

ulice. Primijećeno je da neka djeca prelaze ulicu kada im je upaljeno crveno svjetlo na 

semaforu. Predloženo je da se zatraži produljenje intervala zelenog svjetla za pješake na 

semaforu u  Vukovarskoj  ulici jer je sada taj interval prekratak. Spomenut je problem dolaska 

djece sa Bilica i Smokovika do škole zbog radova na izgradnji kanalizacije na tom području. 

Predsjednik Vijeća roditelja je na sebe preuzeo obavezu kontaktirati nadležne u poglavarstvu i 

zatražiti da se djeci osigura siguran put do škole. U ovo predblagdansko vrijeme potrebno je 

upozoravati na opasnost upotrebe petardi posebno u blizini zgrade O.Š. jer to ne samo što 

ometa  nastavu  nego je i vrlo velika potencijalna opasnost ozljeđivanja i samoozljeđivanja. 
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